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Priloga k zapisniku zadnje seje občinskega sveta z dne 22.12.2010 
 

O D G O V O R I 
NA POBUDE SVETNIKOV IN PREDSEDNIKOV KRAJEVNIH 

SKUPNOSTI 3. REDNE SEJE  
OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE Z DNE 22.12.2010 

 
 
1. Svetnik Jožef Košir je predlagal, da se pregleda in preveri veljavnost določb 
Pogodbe o dobavi zemeljskega plina, ki je sklenjena med Občino Zreče in Mestnimi 
plinovodi Koper.  
 
S 1. julijem 2007 se je v Sloveniji sprostil trg zemeljskega plina tudi za gospodinjske 
odjemalce. S tem korakom se je Slovenija pridružila večini držav Evropske unije, v katerih so 
vsi odjemalci lahko aktivni udeleženci na trgu zemeljskega plina, saj si imajo pravico izbirati 
svojega dobavitelja zemeljskega plina. Sproščen trg zemeljskega plina narekuje torej 
drugačne pogoje in s tem način delovanja vseh akterjev na trgu. 
 
Mestni plinovodi d.o.o. odslej v naši občini ne bodo imeli več statusa ekskluzivnega 
dobavitelja zemeljskega plina, kot je to določeno v koncesijski pogodbi. Na liberaliziranem 
trgu zemeljskega plina se namreč strogo ločujejo dejavnosti prenosa in distribucije na eni 
strani ter dejavnost prodaje zemeljskega plina na drugi strani. Medtem ko sta distribucija in 
prenos netržni dejavnosti, ki ju regulira Agencija RS za energijo, pa je prodaja zemeljskega 
plina podvržena tržnim zakonitostim.  
 
V tem oziru se določajo tudi cene za posamezne dejavnosti: cene za netržne, regulirane 
dejavnosti nadzira in potrjuje Agencija RS za energijo, cena zemeljskega plina pa se določa 
na prostem trgu. Končna cena, ki jo plača odjemalec zemeljskega plina tako vključuje ceno 
zemeljskega plina (kot blaga), ceno za uporabo omrežij (t.j. omrežnina in dodatki k 
omrežnini), takse, trošarino ter DDV. 
 
Odgovor pripravil: Gregor Kovačič 

 
2. Svetnik Jožef Košir je predlagal, da Občinski svet Občine Zreče in Komisija za 
gospodarsko javno infrastrukturo najmanj enkrat letno analizirata podatke o toplotni 
energiji v Občini Zreče. 
 
Komisija za gospodarsko javno infrastrukturo bo najmanj enkrat letno analizirala podatke o 
toplotni energiji v Občini Zreče in posredovala rezultate na Občinski svet v nadaljnjo 
razpravo. 
 
Odgovor pripravil: Gregor Kovačič 

 
3. Svetnik Jožef Košir je predlagal, da občinska uprava do aprila 2011 pripravi pregled 
investicij znotraj komunale in cestne infrastrukture. 
 
Vrstni red investicijskega vzdrževanja bo predan v razpravo na seji občinskega sveta v 
mesecu marcu 2011. Investicije, ki se izvajajo, so že objavljene v dolgoročnem razvojnem 
programu (že izvedene, v izvajanju in plan za naprej), ko bo noveliran v mesecu aprilu 2011, 
v proračunu (v izvajanju in plan za naprej), rebalansu (v izvajanju in plan za naprej) in 
almanahu za obdobje 2006-2010 (že izvedene, v izvajanju in plan za naprej). 
 
Odgovor pripravil: Gregor Kovačič 
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4. Svetnik Jože Košir je ponovno izpostavil ureditev cestnega omrežja v Spodnjih 
Zrečah, predvsem glede prostorske umestitve športnega parka Zreče in prestavitve 
ceste ter analize meritev hitrosti.   
 
Odgovor na vprašanje svetnika Koširja je bil podan že na 27. redni seji dne 23.6.2010, v 
katerem je bil pojasnjen status in lastništvo ceste. Prav tako so bili predstavljeni podatki 
pridobljeni s pomočjo premičnega radarja »VI VOZITE«. Na predlog svetnika po prestavitvi 
predmetne ceste je bil odgovor ponovno podan na 28. redni seji dne 15.9.2010, v katerem je 
bilo med ostalim navedeno: »Cesta, katere prestavitev predlaga svetnik, je kategorizirana 
javna cesta z urejenim lastništvom in kot je ugotovil SPV ob upoštevanju prometne 
signalizacije tudi prometno urejena. Brezplačni odstop zemljišča predstavlja v celotni 
investiciji (pridobitev projektne dokumentacije PGD in PZI, izgradnja ceste, odmera 
zemljišča,…) manjši finančni delež, katerega pa ob pripravljenosti in brezplačnem odstopu 
pozitivno ocenjujemo. Poleg tega, je ob takšni prestavitvi ceste potrebno spremeniti tudi 
občinske predpise (Odlok o kategorizaciji občinskih cest …, prostorski plani,…). RO bo kljub 
temu na tem odseku postavil radar in analiziral promet (gostoto in hitrost) na tem odseku in 
na osnovi tega in ob upoštevanju mnenja SPV, ukrepal na obstoječi cesti.« 
Radar »VI VOZITE« je bil postavljen ob koncu leta 2010 in je še na lokaciji in zbira podatke, 
katere bomo posredovali občinskim svetnikom na eni izmed naslednjih sej občinskega sveta. 
V kolikor bo iz pridobljenih podatkov razvidno, da na tem odseku prihaja do večjih 
prekoračitev hitrosti, se bo ukrepalo z ustreznimi sredstvi kot predvideva veljavna 
zakonodaja (dodatna prometna signalizacija, hitrostne ovire, zvočne ovire,…).  
Menimo, da v času krize in ob stanju ostalih občinskih cest, prestavitev ceste ni potrebna, kar 
dokazuje tudi ocena policije, ki ocenjuje da je prometna situacija v Zrečah zelo dobra. 
 
Prikaz rezultatov postavljenega radarja »VI VOZITE«, ki je spremljal promet iz smeri Kovinarske šole 
proti stadionu. 

 
 
Odgovor pripravil: Andrej Furman 
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5. Predsednik Krajevne skupnosti Stranice, Emilijan Fijavž, je predlagal, da se pri 
izvedbi projektov, ki se bodo izvajali v Krajevni skupnosti Stranice, vključuje tudi 
krajevna skupnost. 
 
Pri novih projektih bo krajevna skupnost pozvana k sodelovanju. Za projekte v teku je 
krajevna skupnost že vključena. 
 
Odgovor pripravil: Gregor Kovačič  
 
 


